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Actualiteitsvraag van de heer Arnaud Verstraete aan de heer Sven Gatz, collegelid bevoegd 

voor Onderwijs en Scholenbouw 

 

Onderwerp: De sluiting van klassen in twee scholen in Schaarbeek wegens een te groot 

lerarentekort 

___________________________________________________________________________ 

 

Geacht collegelid, 

 

Deze week konden we vernemen in de pers dat twee scholen in Schaarbeek aangekondigd 

hebben aan leerlingen en ouders dat ze bepaalde klassen gaan sluiten, omdat ze gewoon niet 

genoeg leerkrachten vinden. Ze kunnen de onderwijskwaliteit niet langer garanderen en vragen 

aan de ouders om nu meteen een andere school te zoeken. 
 

In de Kompasschool gaat de onthaalklas dicht en moeten 15 kinderen op zoek naar een nieuwe 

plek. In de Hendrik Conscience school, worden klassen van het 3e, 4e en 5e samengevoegd. Dan 

zijn er nog te veel leerlingen voor het aantal leerkrachten en bijgevolg worden 24 leerlingen 

van H. Conscience gevraagd om een andere school te zoeken. 

  

Onnodig te zeggen dat dit een dramatische situatie is, voor de betrokken leerlingen, de ouders 

en natuurlijk ook de schoolteams zelf. De kinderen en ouders reageerden verrast, verdrietig en 

zitten nu met angst. Ze protesteerden vandaag ook om aandacht en oplossingen te vragen voor 

hun situatie. 

 

De woordvoerder verwees naar het beleid van bevoegd Vlaams minister Ben Weyts, dat als 

onbedoeld gevolg heeft, dat leerkrachten wegtrekken naar Vlaanderen. 

 

De algemeen directeur van het Gemeenschapsonderwijs, Bruno De Lille, wees ook op een 

minder zichtbaar probleem: “In de lagere school werken steeds meer kleuterleerkrachten, 

terwijl in de kleuterklassen vaak kinderbegeleiders met een crèchediploma staan”. Er is m.a.w. 

al te lang een scheefgetrokken situatie ontstaan, omdat scholen en beleidsmakers zich al te lang 

behelpen met noodmaatregelen. 

  

 Wanneer werd het collegelid op de hoogte gebracht van deze acute problemen? 

 

 Welke bijkomende initiatieven heeft het collegelid opgezet om de nood zo goed 

mogelijk te lenigen? 

 

 Volgt u de redenering dat dit een gevolg is van het weliswaar goedbedoelde beleid van 

de bevoegde Vlaamse minister van Onderwijs? 

 

 Welke corrigerende maatregelen stelt u voor om te vermijden dat deze situatie zich 

herhaalt? 

  

Bedankt alvast voor uw antwoorden. 

 

Arnaud Verstraete 

 


